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Abstract (en)
The control electrode (4) determining the intensity of the electron beam and the aperture diaphragm (5) are soldered to a common ceramic ring (9).
This avoids picture faults which are caused by incorrect adjustment and inaccuracies in the construction of the electron beam generator. At the same
time, the microphone characteristic is significantly improved because of the compact connection between the control electrode (4) and the aperture
diaphragm (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Die die Intensität des Elektronenstrahles bestimmende Steuerelektrode (4) und die Aperturblende (5) sind mit einem gemeinsamen Keramikring (9)
verlötet. Dadurch werden Bildfehler, die auf mangelhafte Justierung und Ungenauigkeiten im Aufbau des Elektronenstrahlerzeugers zurückzuführen
sind, vermieden. Gleichzeitig wird aufgrund der kompakten Verbindung zwischen Steuerelektrode (4) und Aperturblende (5) das Mikrofonieverhalten
deutlich verbessert.
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